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PROTOKÓŁ NR LI/10 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 29 października 2010 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 27 

Stan faktyczny radnych  27 

Radni obecni    26 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie LI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad LI sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych. 

6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust.12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.                

o samorządzie powiatowym. 

7. Przyjęcie informacji o inwestycjach realizowanych na terenie Powiatu Zgierskiego                         

w III kadencji Rady Powiatu Zgierskiego. 

8. Przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania planu 

pracy Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2010. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

15. Zamknięcie obrad LI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Józef Dziemdziela otworzył LI sesję Rady 

Powiatu Zgierskiego o godz. 10
05

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 

porządku obrad LI sesji w pkt 9 projekty uchwał w sprawach:  

1) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu 

stanowiącej ulicę 1-go Maja na rzecz Gminy Miasta Zgierza; 

2) udzielenia Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu pomocy finansowej na realizację zadań      

z zakresu orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności przez Powiatowy 

Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Powiecie Łódzkim Wschodnim; 

3) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego 

na rok 2011; 

4) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2011; 

5) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

6) zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r.               

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 ; 

7) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz przez Powiat Zgierski. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 21 października 2010 r. stanowi załącznik nr 4                         

do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu Zgierskiego wnioskował                       

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały                         

nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010 – druk „B”. 

Pismo Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 27 października 2010 r. stanowi załącznik nr 5                         

do protokołu.  

 

Radny Krzysztof Kozłowski, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, wnioskował 

o wprowadzenie do porządku obrad LI sesji pktu przyjęcie stanowiska Rady Powiatu 

Zgierskiego dotyczące zatrudnienia radnej Zofii Marciniak w Wojewódzkim 

Specjalistycznym Szpitalu im. M. Skłodowskiej - Curie w Zgierzu. Radnej Zofii Marciniak po 

długiej chorobie odmówiono podjęcia pracy w formie wolontariatu w szpitalu.  

W związku  z tym Klub uważa,  że Rada Powiatu Zgierskiego powinna zająć stanowisko w tej 

sprawie  przekazał projekt stanowiska.  

 

Przewodniczący Rady poddał kolejno pod głosowanie zmiany porządku obrad LI sesji: 

1) wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego 

na rok 2010 – druk „B” 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada dokonała zmiany porządku obrad. 
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2) wprowadzenie pktu „Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego dotyczące 

zatrudnienia radnej Zofii Marciniak w Wojewódzkim Specjalistycznym Szpitalu                             

im. M. Skłodowskiej - Curie w Zgierzu” 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada dokonała zmiany porządku obrad. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie LI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad LI sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych. 

6. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego oraz 

Starostę Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust.12 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.                   

o samorządzie powiatowym. 

7. Przyjęcie informacji o inwestycjach realizowanych na terenie Powiatu Zgierskiego                     

w III kadencji Rady Powiatu Zgierskiego. 

8. Przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania planu 

pracy Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2010. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego 

dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi; 

b) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu 

stanowiącej ulicę 1-go Maja na rzecz Gminy Miasta Zgierza; 

c) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz przez Powiat Zgierski; 

d) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych 

Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi                         

w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji 

przez Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji 

przejętych zadań; 

e) udzielenia Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu pomocy finansowej na 

realizację zadań z zakresu orzekania o niepełnosprawności i stopniu 

niepełnosprawności przez Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania                           

o Niepełnosprawności w Powiecie Łódzkim Wschodnim; 

f) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Zgierskiego na rok 2011; 

g) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2011; 

h) zmiany uchwały Nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia    4 stycznia 

2010r. w sprawie uchwalenia budżecie Powiatu Zgierskiego na rok                    

2010 – druk „A”; 

i) zmiany uchwały Nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 

2010r. w sprawie uchwalenia budżecie Powiatu Zgierskiego na rok 2010                      

– druk „B”. 
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9. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Zgierskiego  dotyczące zatrudnienia radnej Zofii 

Marciniak w Wojewódzkim Specjalistycznym Szpitalu im. M. Skłodowskiej - Curie                

w Zgierzu. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób nie będących radnymi. 

15. Zamknięcie obrad LI sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Rada Powiatu uczciła minutą ciszy pamięć zamordowanego pracownika Biura PiS w Łodzi 

Marka Rosiaka.  

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z L sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z L sesji. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Jerzy Janicki podniósł następujące sprawy: 

 poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Rady 

Powiatu Zgierskiego przez 4 lata analizowała sprawozdanie Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego w Zgierzu. Przez cały ten okres cały czas przewijał się ten sam 

problem, czyli niedoinwestowanie, niedokadrowanie. „Problem ten urósł do takiego 

poziomu, że z PINB utożsamiany jest powiat, Starosta i my sami. Nierozwiązywanie 

problemów przez PINB powoduje, że mieszkańcy powiatu uważają, że to my niesprawnie 

kierujemy powiatem i to od nas mieszkańcy wymagają poprawy.” Dlatego też radny                 

w imieniu Komisji zwrócił się do Starosty o podjęcie zdecydowanych działań w tym 

temacie. Wystąpienie do Wojewódzkiego czy nawet Krajowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego, do Wojewody Łódzkiego o zajęcie stanowiska. Są powiaty,  gdzie ilość 

spraw na pewno jest dużo mniejsza niż w Powiecie Zgierskim. Radny uważa,  że  tutaj 

decyzje administracyjne Wojewody Łódzkiego mogłyby spowodować, że można było by 

poprzesuwać pracowników, wzmocnić te powiaty, które mają tych problemów dużo 

więcej; 
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 poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisja Rozwoju Gospodarczego                                 

i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego otrzymała wystąpienie 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Zgierzu o dofinansowanie zadań PINB              

w Zgierzu w wysokości 65.000 zł w roku 2011. Wiadomo, że nie są to zadania powiatu,          

więc nie można ich wprost dofinansować. Jednak podejmowane są starania, aby pomóc tej 

jednostce.  

Na jednym z posiedzeń Komisja występowała do  Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Zgierzu z prośbą o udzielenie odpowiedzi na temat, który był 

niejednokrotnie  przedmiotem interpelacji radnego Henryka Tomczaka, dotyczący sprawy 

państwa Walędzików. Do dziś Komisja nie otrzymała odpowiedzi, co zostało negatywnie 

przyjęte przez jej członków.  

 

Radny Mirosław Pilarski  nawiązał do sprawy przyrzeczenia przez Gminę Aleksandrów 

Łódzki dotyczącego przekazania Powiatowi Zgierskiemu dwóch lokali mieszkalnych                    

w zamian  za przekazane grunty. Zapytał czy zostało to zrealizowane.  

Radny Henryk Tomczak poinformował, że docierają do niego takie niepokojące sygnały,                         

że miesiąc temu nastąpiły podwyżki płac dla pracowników Starostwa Powiatowego w Zgierzu                        

i te podwyżki nie objęły wszystkich pracowników, być może nie wszystkie wydziały 

Starostwa. W związku z tym radny zwrócił się do Starosty z prośbą o informację według 

jakiego klucza to było robione.  

 

Opinie Komisji Rady Powiatu Zgierskiego do materiałów zgłoszonych na LI sesję stanowią 

załącznik nr  6 do protokołu. 

 

Ad. 5 

Informacja o organizacji oświaty w Powiecie Zgierskim – stan obecny i plany stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński, w imieniu Zarządu Powiatu Zgierskiego, przedstawił przedmiotową 

informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do informacji.  

 

Dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu Jadwiga Wlaźlińska poprosiła                          

o odpowiedź, co w sprawie nowej siedziby MDKu. Ileś optymizmu popłynęło w ich stronę, 

ale nie wie czy w dalszym ciągu mogą liczyć na rozwój tych wydarzeń. Chciałaby mieć 

nadzieję, że w przypadku MDK będzie podobnie jak z budową sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Zawodowych w Aleksandrowie Łódzkim.  

 

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych im. S. Staszica w Aleksandrowie Łódzkim Danuta 

Kowalska podkreśliła, że ta kadencja była dobrą kadencją dla oświaty. Widać postęp                      

w działaniach na rzecz tych placówek. Zrealizowane inwestycje są naprawdę znaczące.                 

Za to wszystko  podziękowała w imieniu wszystkich dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych. 
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Radny Wojciech Budziarski zapytał z czego wynika niska zdawalność egzaminu maturalnego 

np.  w Zgierskim Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Zgierzu.  

 

Naczelnik odpowiedział, że egzamin potwierdzający kwalifikacje zawodowe jak i egzamin 

maturalny to nie jest egzamin obowiązkowy, czyli że uczeń do niego może, ale nie musi  

przystąpić. Absolwenci techników w dużej części  świadomie do egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje zawodowe nie przystępują. Należy zwrócić uwagę jeszcze na jedną rzecz. Otóż 

świadectwo ukończenia technikum wydawane przez szkołę każdemu absolwentowi do tej 

pory zawierało informację, że uczeń ukończył technikum w zawodzie np. technik 

administracji. Dla dużej części pracodawców informacja zawarta na tym świadectwie 

ukończenia szkoły była tożsama z tym, iż uczeń legitymujący się takim świadectwem ma 

potwierdzone przez szkołę posiadanie kwalifikacji w tym zawodzie. A to nie była prawda,           

bo potwierdzeniem posiadania kwalifikacji w danym zawodzie jest zaświadczenie wydane 

przez Okręgową Komisję Egzaminacyjną. Uczniowie czy absolwenci wiedząc o tym,                            

że pracodawcy niespecjalnie w te niuanse wnikają, świadomie nie podchodzili też do tego 

egzaminu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe. W tej chwili w trakcie tego roku 

szkolnego zostało zmienione rozporządzenie w sprawie dokumentów wydawanych uczniom. 

Od kolejnego roku szkolnego absolwentom technikum już będą wydawane świadectwa 

ukończenia w nowej formule, gdzie informacji o zawodzie kształconym w tej szkole nie 

będzie. Czyli już jak gdyby odgórne wymuszenie, że oprócz świadectwa ukończenia szkoły 

uczeń będzie musiał ewentualnie okazać ten drugi dokument  Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej właśnie potwierdzający uzyskanie kwalifikacji zawodowych po zdanym 

egzaminie.  

Natomiast, jeżeli chodzi o procent zdawalności w Zgierskim Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Zgierzu to oczywiście, jeżeli porównamy wszystkie 10 szkół 

przedstawione w informacji to jest to wskaźnik najniższy. Sam wskaźnik, że jest to 

zdawalność najmniejsza to jeszcze o niczym nie świadczy, jeśli chodzi o funkcjonowanie                 

i jakość tej placówki oświatowej. Z czego to wyniknęło. Otóż na to miało wpływ przede 

wszystkim to, że największa grupa uczniów nie zdała tego nowego obowiązkowego egzaminu 

z matematyki, nie uzyskała co najmniej 30 % punktów. Były w tej kwestii już rozmowy                

z dyrektorem. Zostaną podjęte działania, aby w kolejnych latach zdawalność z tego 

przedmiotu polepszyć. Zatem należy mieć nadzieję, że działania podjęte przez dyrektora 

przyniosą oczekiwany rezultat.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 6 

Informacja w zakresie analizy oświadczeń majątkowych radnych Powiatu Zgierskiego 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady  przedstawił przedmiotową informację.  
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Informacja w  zakresie analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez: członków zarządu, 

skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty  stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Starosta Zgierski Jacek Socha przedstawił przedmiotową informację. 

 

Ad. 7 

Informacja o inwestycjach realizowanych na terenie Powiatu Zgierskiego w III kadencji Rady 

Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację. Zadania skupiły się na 2 najważniejszych sferach dla 

samorządu, czyli inwestycje oświatowe i inwestycje drogowe. Jeżeli chodzi o oświatę to 

praktycznie we wszystkich placówkach została wymieniona stolarka okienna                                  

(w 2 placówkach kończona jest inwestycja z udziałem środków unijnych).  Jeżeli chodzi                    

o inwestycje drogowe to z satysfakcją należy zauważyć, że nastąpił 100% wzrost wysokości 

wydatków na ten cel.  

Starosta podkreślił, iż ubolewa nad tym, że tak a nie inaczej są skonstruowane przepisy 

dotyczące finansowania samorządu powiatowego. Żałuje, że powiat nie ma tak naprawdę 

równych szans  w porównaniu z samorządami gminnymi. W powiecie dochody własne 

stanowią niewielką część budżetu.  

Odnośnie pytania dyrektor Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu, to chciałby,                       

aby w każdym znaczącym mieście funkcjonował nowoczesny obiekt, który by zaspokajał 

potrzeby kulturalne mieszkańców. Ma nadzieję, że następcy o MDKu w Zgierzu nie zapomną.   

Nie może zadeklarować, że ta inwestycja będzie robiona przez następców. Ze swojej strony 

życzył, aby ta placówka w Zgierzu i wyglądała i funkcjonowała w sposób właściwy, dlatego 

że w tej placówce bardzo dużo się dzieje i dobrze gdyby ona funkcjonowała w dobrych, 

właściwych warunkach lokalowych. Tu już na ten temat były spory. Prowadzone były analizy 

czy MDK ma być przeniesiony na ul. Dąbrowskiego, czy ma być budowany nowy obiekt.               

W tej kadencji na pewno MDK nie zostanie nigdzie przeniesiony, a co do budowy nowego 

obiektu, to można to rozważać jeżeli znajdą się na to środki, jeżeli będzie można pozyskać na 

to fundusze z zewnątrz (jak w przypadku budowy sali gimnastycznej w Zespole Szkół 

Zawodowych w Aleksandrowie Łódzkim).  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji.  

 

Radny Wojciech Budziarski zapytał czy zrealizowane są wszystkie projekty, jeżeli chodzi              

o infrastrukturę drogową i czy dokonane są ich odbiory. 

 

Starosta odpowiedział, że część inwestycji jest w toku realizacji. Kończy się kadencja,              

ale rok kalendarzowy jeszcze nie.  W  przedmiotowej informacji, wskazane są inwestycje 

które zostały zrealizowane i te które są w trakcie realizacji - chociażby przebudowa 

skrzyżowania  w Ozorkowie ani nie jest odebrana, ani jeszcze rozliczona.  

 

Radny Paweł Wawrzyńczak podkreślił, iż istotną inwestycją dla Zgierza jest remont                     

ul. Parzęczewskiej i ul. Targowej. Poprosił o wskazanie na jakim etapie jest dokumentacja, 

czy jej opracowania projektowe już są zakończone i czy  są już jakieś plany realizacji tej 

inwestycji. Przypomniał, że wejście do Wojewódzkiego Specjalistycznego Szpitala jest 

permanentnie zalewane przez wodę.  
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Starosta zgodził się, że ww. inwestycja jest jedną z tych, które muszą być zrealizowane.            

Jest przygotowywana dokumentacja i powiat wspólnie z miastem Zgierz występuje                      

o przebudowę w ramach tzw. „Schetynówki”. Starosta sam widział, że po deszczu karetka 

pogotowia nie mogła tam przejechać. To będzie to zadanie, którego fundament będzie 

położony jeszcze w tej kadencji, a następcy będą kontynuować tę inwestycję.  

 

Dyrektor MDK w Zgierzu oznajmiła, że chciałaby uzyskać jakąkolwiek odpowiedź na zadane 

pytanie. Dlatego, że w budżecie MDK na rok 2010 znalazła się kwota 30.000 zł na wykonanie 

dokumentacji na budynek. Wiadomo, że dokumentacja na budynek sali gimnastycznej                  

w Aleksandrowie Łódzkim kosztowała ponad 90.000 zł. Fakt, że pieniądze na dokumentację 

zostały przyznane świadczy o tym, że to była wola Rady i Zarządu. Chciałaby wiedzieć co 

dalej. To jest dramatyczna sytuacja, ponieważ budynek może warunkowo funkcjonować do 

2012 r. Co dalej? MDK jest to ogromna społeczność, która jest zaniepokojona tą sytuacją. 

 

Starosta przyznał, iż faktycznie w budżecie powiatu na ten rok jest wskazana kwota 

przeznaczona na dokumentację. Jednak ona w tym roku wydatkowana nie będzie. Trzeba 

usystematyzować  proces inwestycyjny. Pierwszym krokiem, który należałoby zrobić to 

wystąpić o decyzję o warunkach zabudowy, z której będzie wynikało jakie są 

uwarunkowania. W Zgierzu nie ma planu zagospodarowania przestrzennego, zatem każda 

inwestycja musi się rozpocząć od uzyskania decyzji o warunkach zabudowy. W oparciu                 

o uzyskaną decyzję będzie można przygotowywać dokumentację.  

Ponadto Starosta poinformował, że Zarząd po raz kolejny wystąpił do Prezydenta Miasta 

Zgierza o rozważenie możliwości przekazania powiatowi takiego terenu ewentualnie pod inną 

lokalizację MDKu. Pani dyrektor zna odpowiedź. Skoro ta kwota nie będzie w tym roku 

wydatkowana to należy się zastanowić i zadbać o to, żeby środki na dokumentację                        

zostały zabezpieczone w przyszłorocznym budżecie.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2010 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 11
20

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
55

. 
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Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Zgierskiego Bogdan Jarota, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt 

uchwały. Zaznaczył, iż Zarząd nie wyraził opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały z wnioskiem, aby § 1 

uchwały otrzymał brzmienie:  

„1. Wyraża się negatywną opinię do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego 

dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi.” 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem ww. 

wniosku. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/456/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego 

Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

położonej w Zgierzu stanowiącej ulicę 1-go Maja na rzecz Gminy Miasta Zgierza stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/457/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości położonej w Zgierzu stanowiącej ulicę 1-go Maja na rzecz Gminy 

Miasta Zgierza stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Zgierz przez 

Powiat Zgierski stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    2 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/458/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miasto Zgierz przez Powiat Zgierski stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Starosta, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/459/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu pomocy 

finansowej na realizację zadań z zakresu orzekania o niepełnosprawności i stopniu 

niepełnosprawności przez Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności              

w Powiecie Łódzkim Wschodnim stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Violetta Drewnowska,                     

w imieniu Zarządu, przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, na jakim etapie są w tej chwili rozmowy jeżeli chodzi                        

o kontrahenta w zakresie  orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności. 

Zwrócił uwagę na znaczną odległość  wykonywania tych usług Łodzi na ul. Piłsudskiego oraz 

na ponoszone kosztów dojazdu.    
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Dyrektor poinformowała, iż w ubiegłym roku była prowadzona analiza trzytorowo. Z jednej 

strony analizowana była możliwość przeniesienia Zespołu do Powiatu Zgierskiego jednak 

koszty orzecznictwa okazały się znaczne i na ten moment ta droga została zawieszona. 

Analizowana była możliwość zawarcia porozumienia z miastem Łódź, gdzie koszt orzeczenia 

jest nieco niższy. W tej chwili zbierają informacje na jakich warunkach miasto Łódź 

zgodziłoby się wydawać orzeczenia dla Powiatu Zgierskiego. Po uzyskaniu konkretnych 

danych dyrektor przedstawi pełną informację dotyczącą realizacji tego zadania.  

 

Radny Paweł Wawrzyńczak oznajmił, iż jest zaskoczony argumentacją, że przedkłada się 

dobro mieszkańców na jakieś oszczędności finansowe. Są to osoby niepełnosprawne i dojazd 

do Łodzi stanowi dla nich ogromne utrudnienie. Dlatego ten kierunek rozumowania, że gdzieś 

jest taniej dla radnego jest niezrozumiały. Zaapelował do następców, aby rozwiązali ten 

problem i aby Powiatowy Zespół do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności  był w Zgierzu.  

 

Dyrektor uznała za godną uwagę radnego. Niemniej jednak jak zbierała informacje                          

o działalności innych zespołów to jest duży problem, jeżeli chodzi o pozyskiwanie lekarzy.   

 

Zdaniem Przewodniczącego Rady postulat radnego Pawła Wawrzyńczaka powinien być 

rozważony przez nowe organy Powiatu Zgierskiego. Zawsze powinno się tak robić, żeby być 

bliżej  interesanta nie dalej. „Od tego jesteśmy, żeby raczej wychodzić naprzeciwko naszym 

mieszkańcom. I w tym kierunku powinniśmy iść, nawet jeżeli by to było drożej.” 

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/460/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  udzielenia Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu pomocy finansowej na realizację zadań z zakresu orzekania                                       

o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności przez Powiatowy Zespół do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności w Powiecie Łódzkim Wschodnim stanowi załącznik                  

nr 21 do protokołu. 

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Powiatu Bogdan Jarota, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/461/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2011 stanowi załącznik nr 23                

do protokołu. 
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Ad. 9g) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                        

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2011 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Członek Zarządu Bogdan Jarota, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/462/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie  uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2011 stanowi załącznik nr 25                

do protokołu. 

 

Ad. 9h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „A” stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/463/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Ad. 9i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 

4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2010                             

– druk „B” stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu, przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk był zainteresowany, jakie zostały przyjęte zasady podwyżki dla 

pracowników Starostwa Powiatowego w Zgierzu.  
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Starosta odpowiedział, że kompleksowa podwyżka wynagrodzeń nastąpi od  daty 1 listopada 

2010 r. Klucz jest taki, że pula środków będzie podzielona pomiędzy wszystkie wydziały                  

i od naczelnika będzie zależało, który z pracowników, jaką podwyżkę, w jakiej wysokości 

dostanie. Starosta uważa, że najbardziej i najlepiej merytorycznie pracę poszczególnych 

pracowników może ocenić właśnie naczelnik jako bezpośredni przełożony.   

Jednocześnie Starosta zaznaczył, że powyższa informacja jednocześnie stanowi odpowiedź na 

interpelację radnego Henryka Tomczaka. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr LI/464/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 29 października 2010 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2010 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Projekt stanowiska  Rady Powiatu Zgierskiego dotyczący zatrudnienia radnej Zofii Marciniak 

w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. M. Skłodowskiej - Curie w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Radny Krzysztof Kozanecki w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska oświadczył, 

że są jak najbardziej za przyjęciem przedmiotowego stanowiska. Niemniej jednak poprosił             

o więcej informacji w temacie. Jaki jest obecny status zawodowy radnej,  czy radna jest                  

w stosunku pracy ze szpitalem i jakie są zasady funkcjonowania wolontariatu w zakładach 

opieki zdrowotnej w szczególności w szpitalach, czy taka forma zatrudnienia jest możliwa                 

z punktu widzenia prawa.    

 

Radna Zofia Marciniak powiedziała, że jest lekarzem, pracowała 33 lata w Wojewódzkim  

Szpitalu w Zgierzu. Podczas pracy dowiedziała się, że jest ciężko chora na białaczkę. 

Przejście przez tę chorobę było bardzo trudne. Miała przeszczep szpiku - udany. Takich osób 

w Polsce jest niewiele, a w jej grupie wiekowej jest jedyną osobą. Będąc na zasiłku 

rehabilitacyjnym okazało się, że ma prawo do przejścia na wcześniejszą emeryturę z czego 

skorzystała, ponieważ było to wówczas dla niej korzystniejsze finansowo. Obecnie jednak 

chciałaby wrócić do pracy, jest dla niej bardzo ważne ze względu na psychikę. Z rok temu 

zwróciła się do dyrektora szpitala, że chciałaby wrócić w jakimś niewielkim zakresie do 

pracy. Przez rok nie mogła tej decyzji otrzymać, bo ciągle była jakaś sytuacja szpitala, kogoś 

nie było, ktoś był na urlopie, ktoś się zastanawiał – było coś nie tak. W końcu niby dyrektor 

wyraził zgodę na wolontariat, czyli po prostu żeby pracować za darmo.  Radna zgodziła się na 

tę formę. Jednak w konsekwencji okazało się, że zostało to załatwione odmownie. 

Odmówiono jej nawet wolontariatu. Nie może wrócić lekarz, który zostawił tam swoje życie, 

chce wykorzystać swoje doświadczenie, wiedzę. Chce wrócić za darmo. Jest to dla radnej 

dosyć mocne uderzenie. Tym bardziej, że zrobili to lekarze lekarzowi. Tyle jest ludzi po 

przejściach, którzy wracają do pracy, wszyscy im pomagają, no a tutaj po prostu odmówiono 

jej pracy. Prawnie to wygląda tak, że szpitale mogą przyjmować lekarzy do wolontariatu, 

natomiast odmowa wolontariatu nie wymaga uzasadnienia.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt stanowiska. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada stanowisko przyjęła. Stanowisko  Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 29 października 2010r. dotyczące zatrudnienia radnej Zofii Marciniak                                 

w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. M. Skłodowskiej - Curie w Zgierzu stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację.  

 

Ad. 12 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr  33 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Ad. 13 

Starosta odniósł się do interpelacji radnego Jerzego Janickiego dotyczącego Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zgierzu.  

Jeżeli chodzi o środki na funkcjonowanie PINB to zobowiązał się, że wystosuje stosowne 

pismo do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Łodzi i do Wojewody 

Łódzkiego. 

Co do braku odpowiedzi w sprawie państwa Walędzików to ubolewa nad tym faktem. Dzisiaj 

kontaktował się z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego, który zobowiązał się,            

że takiej odpowiedzi udzieli. 

Następnie Starosta oświadczył, iż na pozostałe interpelacje odpowiedź zostanie udzielona             

w statutowym terminie.  

 

Ad. 14 

Radny Paweł Wawrzyńczak zwrócił się do radnego Kozaneckiego z prośbą, aby w przyszłej 

kadencji dopilnował, aby Gmina Aleksandrów Łódzki wywiązała się z przyrzeczenia 

przekazania 2 lokali Powiatowi Zgierskiemu w zamian za przekazane jej grunty. 

 

Radny Krzysztof Kozanecki odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy oznajmił,                           

że oczywiście umowa jest umową i Gmina Aleksandrów Łódzki jej dotrzyma. Na dowód 

tego, że Gmina traktuje powiat bardzo poważnie to właśnie są  na ukończeniu remontu 

nawierzchni drogi powiatowej ul. Wierzbińskiej w Aleksandrowie Łódzkim. Sprawy 

samorządowe gmina traktuje bardzo poważnie i w podniesionej sprawie też dotrzyma słowa.   

 

Ad. 15 

Nie zabierały głosu osoby niebędące radnymi. 
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Ad. 16 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

LI sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
45

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 

 

 

 

 

 

 

 

 


